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Zápis č. 4/2015 

 

z jednání  

Komise pro domy s pečovatelskou službou Rady MČ Praha 4,  

konané dne 14. 5. 2015 
 

 

Přítomni:  

JUDr. Ing. Aleš Borkovec, Ph.D. (předseda komise), Ladislav Kunert, Naděžda Pasiarová, 

Mgr. Antonín Kříž, Petr Vrána, Ing. Michal Pícl (odešel z jednání komise v 18.00 hod) 

 

Omluven: Ing. Ondřej Růžička 

 

 

Program jednání: 

1. Zahájení a schválení programu.  

2. Přivítání zástupkyně starosty Mgr. Ivy Kotvové. 

3. Vymezení činnosti komise. 

4. Projednání žádostí o pronájem bytů v DPS. 

5. Různé, závěr. 

 

 

Průběh jednání: 

1) Předseda JUDr. Ing. Aleš Borkovec, Ph.D. zahájil jednání. 

Program byl jednohlasně schválen. 

 

2) Předseda komise oficiálně přivítal zástupkyni starosty Mgr. Ivu Kotvovou a nové 

členy komise.  

 

3) V rámci vymezení činnosti komise: 

Proběhla krátká diskuse o obsazení vrátnice v DPS ul. Branická 65/46 a stále se 

opakujícího výskytu nežádoucího hmyzu.  

Pan předseda projevil zájem o „ceník“ pečovatelských služeb v domech zvláštního 

určení.
1
  

Zástupkyně starosty Mgr. Kotvová uvedla, že se chystá projednat s ředitelem ÚSS 

p. Milošem Hájkem „Závazný postup při pronajímání bytů v DPS“ (např. výši příjmů 

žadatele – zda započítat pouze důchod či i příspěvek na péči a další pobírané dávky), 

zároveň toto projedná i s vedoucím odboru obecního majetku Radovanem Vaškem.  

 

4) Komise projednala celkem 19 žádostí o nájem bytu v domě s pečovatelskou službou. 

Komise rozhodla na základě hlasování navrhnout pronájem 8 bytů. Komise projednala 

3 žádosti o výměnu bytů a to 2 žádosti v DPS ul. Branická 65/46 a 1 žádost v DPS ul. 

Podolská 208/31. U 2 žádostí o výměnu komise navrhla souhlasit, u další žádosti člen 

komise p. Petr Vrána provede u žadatelky místní šetření.  Komise projednala 1 žádost 

o prodloužení nájemní smlouvy a vzala na vědomí odstoupení 2 žadatelů od podepsání 

nájemní smlouvy.  

 

                                                 
1
 Tento byl dne 18. 5. 2015 rozeslán e-mailem všem členům komise. 
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5) Členové komise obdrželi potřebné podklady pro jednání komise s předstihem e-

mailem. 

Jednání komise se uskutečnilo od 16.45. hod. do 20.00 hod. 

Termín dalšího jednání komise byl stanoven na: 18. 6. 2015 od 16:15 hodin. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala dne 14. 5. 2015  

 Naděžda Bartošová, tajemnice komise 

 

 

 

Vyhotovila dne 18. 5. 2015  

 Naděžda Bartošová, tajemnice komise 

 

 

 

Schválil dne 20. 5. 2015  

  JUDr. Ing. Aleš Borkovec, Ph.D., předseda komise                    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Neveřejné přílohy zápisu: 

1. prezenční listina 

2. žádosti o nájem bytů do domu s pečovatelskou službou 

 

 

 

 

Na vědomí:  

Mgr. Petr Štěpánek, CSc., starosta MČ P4 

Mgr. Iva Kotvová, zástupkyně starosty MČ P4 

JUDr. Pavel Šimice, vedoucí odboru právního 

Radovan Vašek, vedoucí OOM ÚMČ P4 

4-Majetková, a.s. 

Samostatné organizační oddělení a pro kooperaci s orgány MČ Praha 4 OKAS ÚMČ P4 


